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Dot. interpelacji z dniaO2.OL.2OL7 r.w sprawie estetykielewacjiCH Riviera.

BOM informuje, ze do obsadzenia w/w Centrum zostafy zastosowane gatunki i odmiany

typowy dla poczqtkowej fazy wzrostu, przyrost na dlugo5i, 6rednio 4-6 m.
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Gdynia, dn. 05.01.201J1r.

Pan Michal Bel
Radny Miasta Gd

Odpowiadajqc na zlo2onE przez Pana interpelacjq dotyczEcE pnEczy rosnqcych przy CH Riv

umo2liwiajqce osiqgniqcie zalo2onego w koncepcji konkretnego efektu, m.in. kolorystycznego. Z

podstawq wyboru poszczeg6lnych roSlin byly kolor i faktura liSci oraz owoc6w, a nie tylko szybkoSi
wzrostu.

W dniu 08.07.20L5 r. odbylo siq spotkanie, w kt6rym uczestniczyli: Dyrektor Urzqdu Mia$fa
Jerzy Zajqc, Dyrektor Centrum Handlowego Riviera - Pan Marek Ciszewski oraz pracownik Bi

Ogrodnika Miasta. Na spotkaniu uzgodniono, 2e Biuro ogrodnika Miasta przedstawi wytyczne
prawidlowej pielqgnacji zieleni wok6f centrum i bqdzie nadzorowalo realizacjq prac.

Ostatnia wizja w terenie pracownik6w Biura Ogrodnika Miasta, w dniu 04.0L.2017 r., wyka
poprawnoSi pielqgnacji pnEczy. W/w ro6liny sq w dobrej kondycji zdrowotnej wykazujq prawidlovi/y,

BOM informuje r6wnie2, 2e Plastyk Miasta nie uczestniczyf w opracowywaniu konce
ozdobienia elewacji Centrum Ha nd lowego Riviera.


